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сковского университета, 2012. — 740 с., ил. 
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Том продолжает серию «Очерки русской культуры. Конец XIX — на-

чало XX в.», создаваемую на историческом факультете МГУ. Культура Рос-
сии на рубеже XIX—XX вв. рассматривается как целостная система, суще-
ственными компонентами которой являются взаимоотношения власти и 
культуры, правовая и политическая культура, формы участия обществен-
ности в культурном движении, связанные с интеллектуально-нравственным 
состоянием общества. 

Для историков, учителей, студентов-гуманитариев, широкого круга 
читателей. 
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ный век, власть и культура, общественные культурные инициативы. 
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Essays on Russian Culture: the end of XIX — beginning of XX century. Vol. 2. 
State Power. Society. Culture. — M.: Moscow University Press, 2012. — 740 p., ill. 

The book created by the historians of the Moscow State University and other 
research centers continues the fundamental series devoted to the "Silver Age" of 
the Russian culture (the end of XIX — beginning of XX cent.). The culture of the 
period under review is treated as an integrated system including the State power 
and culture interrelations, legal and political culture, contribution of local 
government into the cultural progress, different forms of public participation in 
the cultural movement connected with the intellectual and moral condition of the 
society 

For historians, teachers and the humanities students. 
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and culture, public cultural initiative. 
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